

وصول باخرة تحمل مساعدات الإنسانية أرسلتها دولة قطر لدعم الشعب الفلسطيني في غزة

بورسعيد – جمهورية مصر العربية

٢٠٢٥ / ١٠ / ١٩

استكمالاً لدعم وإيصال المساعدات الإغاثية العاجلة إلى الشعب الفلسطيني الشقيق في قطاع غزة، وصلت إلى ميناء بورسعيد بجمهورية مصر العربية شحنة جديدة من المساعدات الإنسانية، وذلك ضمن الجسر البحري التي تسيرة دولة قطر دعماً للشعب الفلسطيني الشقيق، واستجابةً للاحتياجات الطارئة، وللتخفيف من معاناة الأسر المتضررة

تضم الشحنة ٢٩,٢٠٠ خيمة إيواء مقدّمة من صندوق قطر للتنمية وقطر الخيرية والهلال الأحمر القطري، تمهيداً لنقلها إلى قطاع غزة عبر الأراضي المصرية لتأمين مأوى كريم وآمن لعشرات الآلاف من الأسر التي فقدت منازلها جراء العدوان.

وتجسّد هذه المساعدات التزام دولة قطر الثابت بدعم الشعب الفلسطيني الشقيق، تأكيداً على استمرار جهودها الإنسانية والإغاثية وذلك في إطار التضامن العربي والإنساني الراسخ، وانطلاقاً من الموقف الثابت لدولة قطر تجاه القضية الفلسطينية.

Arrival of a Ship Carrying Humanitarian Aid Sent by the State of Qatar to Support the Palestinian People in Gaza

Port Said – Arab Republic of Egypt

October 22, 2025

In continuation of the State of Qatar's efforts to deliver urgent humanitarian relief to the brotherly Palestinian people in the Gaza Strip, a new shipment of humanitarian aid arrived at Port Said in the Arab Republic of Egypt, as part of the maritime aid bridge by the State of Qatar to help alleviate the suffering of affected families in Gaza.

The shipment includes 29,200 shelter tents provided by Qatar Fund for Development, Qatar Charity, and the Qatar Red Crescent Society, in preparation for their transport to the Gaza Strip through Egyptian territory, to provide safe and dignified shelter for tens of thousands of families who have lost their homes due to the aggression.

This initiative reaffirms the State of Qatar's steadfast commitment to supporting the brotherly Palestinian people and reflects its ongoing humanitarian and relief efforts, carried out within the framework of enduring Arab solidarity and in line with Qatar's principled and longstanding position toward the just Palestinian cause.